

Date: March 10th, 2024

Circular No:35/ AY 2023-2024

التاريخ: 10 مارس 2024

Subject: Weather conditions and face-to-face teaching on Monday

Dear Parents and Guardians,

السادة أولياء الأمور الكرام،

I trust that my email finds you all well.

نأمل أن تكونوا بخير جميعاً،

I just wanted to let you know that after conducting an inspection around the school and in all classrooms and corridors after the heavy rains yesterday, it was noticed that all classrooms and play areas for the students are safe.

بعد هطول الأمطار الغزيرة يوم أمس، تم إجراء فحص شامل في المدرسة، ونود أن نطمئنكم بأن جميع الفصول الدراسية وأماكن اللعب آمنة لاستقبال الطلبة. يعمل فريق التنظيف بجدية الآن لتنظيف كافة المناطق المتأثرة وتصريف مياه الأمطار.

The cleaning team works around the clock to ensure that all areas are cleaned and the access water in the playgrounds is swept away.

نظراً لعدم وجود أي مخاطر مهمة، تم إبلاغ دائرة التعليم والمعرفة بأنه يمكن للمدرسة الاستمرار في العمل كالمعتاد يوم الاثنين الموافق 11 مارس 2024، مع استمرار التدريس والتعلم وجها لوجه. وبالتالي، ستتواصل امتحانات الصفوف 9-12 كما كان مقرراً.

As no severe risks are highlighted, I have informed ADEK that the school can continue as usual on Monday, March 11, 2024, with face-to-face teaching and learning, and the examinations for our Grades 9-12 students can continue as scheduled.

نُهيب بجميع الطلاب بالحضور للمحافظة على استمرارية تعليمهم وإكمال امتحاناتهم بنجاح.

All students must be present to ensure they receive quality teaching and complete their examinations.

We will let you know the school and examination timings as soon as the start of Ramadan is announced.

سنقدم المزيد من التفاصيل حول مواعيد الدراسة والامتحانات عند إعلان بداية شهر رمضان الكريم.

Thank you for your continued support and cooperation.

نقدر دعمكم وتعاونكم المستمر، شكراً لكم.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام

Antoinette Brown
Principal Director

أنطوانيت براون
مديرة المدرسة

